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Els partits veuen amb bons ulls la reorientació del Fons Estatal d'Inversió Local

Els grups polítics del consistori aplaudeixen la nova orientació
del segon Fons Estatal d'Inversió Local (FEIL), que aportarà
8,5 milions d'euros per inversions a la ciutat. Durant la
tertúlia política d'aquest dimarts a Cugat ràdio, totes les
formacions han celebrat la sectorialització d'aquest pla, que se
centrarà en projectes d'innovació, medi ambient i educació.
Tot i això, CiU, ICV-EUiA, el PP i ERC subratllen també que
aquest nou fons és un 'pedaç' i que cal millorar d'una vegada
per totes el sistema de finançament dels municipis.

CiU ha qualificat aquest pla de 'nou pedaç', tot i que considera una millora que en aquest cas les inversions es
dirigeixin a sectors estratègics. Escoltem el regidor de CiU Jordi Puigneró.

Jordi Puigneró: És una manera de generar ocupació en un sector de futur. És una correcció important
respecte el primer pla.

De la seva banda, el regidor i primer secretari del PSC, Ferran Villaseñor, s'ha felicitat pel nou pla, del qual ha
destacat el 20% que es podrà destinar a despesa corrent.

Ferran Villaseñor: Destinar el 20% a despesa corrent servirà per tirar endavant projectes importants
en molts ajuntaments.

Des d'ICV-EUiA, el seu president i regidor, Joan Calderón, creu que aquest pla servirà per alleugerir la
situació econòmica de molts consistoris, però reclama la millora del finançament local.

Joan Calderón: El debat de fons és el finançament local. Aquí tenim la sort que l'Ajuntament té marge
de maniobra.

El portaveu d'ERC, Raül Grangé, també ha apostat per un nou model de finançament local que permeti
superar, de forma estable, la difícil situació financera dels municipis.

Raül Grangé: Són diners que retornen dels nostres impostos. Cal aprovar una nova llei d'hisendes
locals.

La portaveu del PP, Berta Rodríguez, ha fet una crida a invertir aquests diners de manera racional.

Berta Rodríguez: Ja vam dir que el finançament ha d'estar ben estructurat. Ara cal estudiar el decret i
invertir amb cap i seny.

En la primera edició del fons, els ajuts de l'executiu espanyol a la nostra ciutat van sumar 13 milions d'euros.
Alguns dels projectes que es van endur partides van ser la rehabilitació del Casino de la Floresta, la millora al
clavegueram de Sant Magí i l'arranjament del Mercat Pere San.
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